
Protokoll Gävle Bridgeklubb 120528
Närvarande: Rolf, Patricia, Eleonore, Kent, Ann och Ingegerd
Anja och Annika närvarade också
Plats: Klubblokalen

§1. Öppnande
Rolf hälsade alla välkomna och öppnade mötet

§2. Presentation av Anja och hennes roll
Fr o m den 1 juni är det Anja Gullström som övertar Kirstis roll och kommer att arbeta ca 30 
timmar för Gävle BK och 10 timmar för Svensk Bridge. Det blev inte så stor presentation 
däremot framförde Anja sin syn på klubben i stort och förbättringsområden med stor skärpa. 
Beslutades att Patricia och Kent blir kontaktpersoner för Anja och Kent ansvarar för en 
arbetsbeskrivning efter sommaren.

För att underlätta brickläggningen kommer förändringar att göras av kontoret och det inre 
rummet. 

§3. Avtackning av Kirsti
Kirsti sluter sin anställning på torsdag och det beslutades att Ann och Kent den dagen bjuder 
Kirsti på lunch och överlämnar någon form av behandlingspresentkort.

§4. Ekonomisk rapport
Ann lämnade en ekonomisk rapport. Ekonomin är fortsatt god. Rapporten för mars har 
skickats till styrelsens ledamöter och Eleonore efterlyste redovisning av lottförsäljningen 
som gav ett netto på 3 800 kronor. Ann kontrollerar detta.

§5. Jubileumsfirandet
Jubileumsfirandet diskuterades  Förslag om 170 kr för klubbens medlemmarför spel fika 
och middag Övriga som vill vara med betalar självkostnadspris

§6. Tävlingsverksamheten
En träff med tävlingskommittén ska anordnas före sommaren. 

§7. Övriga frågor
Genomgång av reklamen på bridgemate ska ske.

.
Övriga punkter hanns inte med.

Vid protokollet Justeras

Ingegerd Eriksson Rolf Scherdin


